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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Vizsgálja-e pontosan az egészségügyi szakdolgozók 
bérét? " 

Tisztelt Miniszter Úr!
 

Ön a Népjóléti Bizottságban történt meghallgatása során elmondta, hogy ma Magyarországon az
egészségügyben  fizetett  átlag  szakdolgozói  bér  661  ezer  forint  volt.  Ön  hozzátette,  hogy:
„Bizonyára vannak olyan kiugró esetek, amelyek itt elhangzottak. Hogy csekély ilyen bér volt.. Az
átlagbér teljes egészében az 661 ezer forint volt.” „Tehát én azt látom, hogy valamit már tettünk és
azt  látom,  hogy jövő  év  március  elsejétől  ez  az  egészségügyi  szakdolgozói  bér  be fog  férni  az
európai  uniós  keretek  közé.  Úgyhogy  jogos  a  kérdés,  de  a  252  ezer  forintos  bért  nem tudom
elfogadni.”

A fent leírtak alapján, tisztelettel kérem, válaszoljon az alábbi kérdéseimre!
1. Az Ön minisztériuma vizsgálja-e pontosan az egészségügyi szakdolgozók bérét?
2. Miért nem állapít meg az Ön minisztériuma egy olyan egészségügyi szakdolgozói 

bérminimumot, amely biztosítaná, hogy megfelelő bért kapjon minden szakdolgozó?
 
Segítő együttműködését előre is köszönöm.
Budapest, 2023. december 07.

Tisztelettel:

Kanász-Nagy Máté (LMP)


